
Sprejem za predstavnike verskih skupnosti
Komisija za odnose z verskimi skupnostmi
pri občinski skupščini je tudi letos v občin-
skih prostorih pripravila srečanje s preds-
stavniki različnih veroizpovedi, ki delujejo
na območju naše občine..

Po že običajnih pozdravnih besedah pred-
sednika komisije Jožeta Zakonjška, je ste-
kel pogovor zlasti o aktualnih gospodarskih
vprašanjih. kjer je sodelovalo tudi več pred-
stavnikov občine.

V razgovoru je med drugim padlo tudi
vprašanje, kako je s pobudo za prehod na
evropski (delovni) čas pri nas, češ da mar-
sikje o tem že resno razmišljajo. V odgovor
se je oglasil predsednik Komiteja za gospo-

darstvo in družbeno planiranje Davor Va-
lentinčič, ki je pojasnil, da o tem ne bo moč
razmišljati, dokler ne bo dosežen vsaj mini-
malni konsenz med podjetji in ostalimi, ki bi
to lahko omogočili (kot na primer otroškim
varstvom ipd.). Seveda pa bo evropski čas,
če bo do tega prišlo, na posameznih področ-
jih najbrž precej diferenciran. Predsednik
Komiteja za urejanje prostora in varstvo
okolja Egon Breitenbeger je jedrnato pojas-
nil (maratonsko) zadevo okrog Polikema,
medtem ko je podpredsednik IS Bojan Bur-
nik že na samem začetku srečanja nazorno
prikazal celotno gospodarsko sliko naše ob-
čine. B. VRHOVEC


